

Terms and Conditions of Standard Chartered Revolving Cash Card Promotion (“Promotion”)

1. The Promotion is valid from 1 January 2021 to 31 December 2021 (both dates inclusive) (“**Promotion Period**”).
2. The Promotion is only applicable to clients who have successfully applied for a Standard Chartered Revolving Cash Card (“**RCC**”) within the Promotion Period (“**Eligible Client**”).
3. Eligible Client is eligible for first year annual fee waiver, and full rebate of the transaction handling fee incurred from each cash withdrawal with the RCC for the first 12 months.
4. The normal transaction handling fee (equivalent to 1% of the withdrawal amount or HKD50 (whichever is higher)) will be initially charged for each cash withdrawal as usual by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the “**Bank**”), but it will be refunded in the form of cash rebate (“**Cash Rebate**”) to the RCC account. Depending on the phases in which the transaction handling fee is posted and shown on the monthly statement, the Cash Rebate will be credited to the RCC account by the relevant Rebate Date as shown below:

	Cash withdrawal date	Rebate Date
Phase 1	1 January 2021 to 31 March 2021 (both dates inclusive)	On or before 31 May 2021
Phase 2	1 April 2021 to 30 June 2021 (both dates inclusive)	On or before 31 August 2021
Phase 3	1 July 2021 to 30 September 2021 (both dates inclusive)	On or before 30 November 2021
Phase 4	1 October 2021 to 31 December 2021 (both dates inclusive)	On or before 28 February 2022
Phase 5	1 January 2022 to 31 March 2022 (both dates inclusive)	On or before 31 May 2022
Phase 6	1 April 2022 to 30 June 2022 (both dates inclusive)	On or before 31 August 2022
Phase 7	1 July 2022 to 30 September 2022 (both dates inclusive)	On or before 30 November 2022
Phase 8	1 October 2022 to 31 December 2022 (both dates inclusive)	On or before 28 February 2023

5. Eligible Clients shall notify the Bank if they do not receive the Cash Rebate within one month after the Rebate Date for the respective phases; otherwise, the Cash Rebate will not be re-credited and that the Bank accepts no liability and will not be liable for any compensation.
6. To be eligible for the Cash Rebate at a specified phase, Eligible Clients are required to settle at least the minimum payment amount of the monthly statements on or before the respective statement due date by the relevant Rebate Date.
7. To be eligible for the Cash Rebate at a specified phase, Eligible Clients’ RCC account must remain valid and in good financial standing as of the relevant Rebate Date.
8. The Bank reserves the right to cancel this Cash Rebate against a client if the client has late payment record / unsatisfactory credit history as of the relevant Rebate Date.
9. The Bank reserves the right to alter or terminate the Cash Rebate and amend the terms and conditions at any time. All matters or disputes will be subject to the final decision of the Bank.
10. In case of discrepancy between the English and the Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

渣打「循環貸款卡」推廣計劃（「推廣計劃」）之條款及細則

1. 推廣計劃之推廣期由2021年1月1日至2021年12月31日（包括首尾兩日）（「推廣期」）。
2. 此優惠只適用於推廣期內成功申請渣打「循環貸款卡」（「貸款卡」）之客戶（「合資格客戶」）。
3. 合資格客戶可享首年年費豁免及首12個月憑貸款卡作現金提款所產生之提款手續費將獲全數回贈。
4. 渣打銀行（香港）有限公司（「本行」）將會於每次交易先如常收取提款手續費（相等於提款金額的1%或HK\$50（以較高者為準））。該提款日期以月結單誌賬日期為準，其後本行將以現金回贈形式（「現金回贈」），並根據以下相關之回贈日存入合資格客戶之貸款卡戶口內：

	提款日期	回贈日
第一階段	2021年1月1日至2021年3月31日（包括首尾兩天）	2021年5月31日或以前
第二階段	2021年4月1日至2021年6月30日（包括首尾兩天）	2021年8月31日或以前
第三階段	2021年7月1日至2021年9月30日（包括首尾兩天）	2021年11月30日或以前
第四階段	2021年10月1日至2021年12月31日（包括首尾兩天）	2022年2月28日或以前
第五階段	2022年1月1日至2022年3月31日（包括首尾兩天）	2022年5月31日或以前
第六階段	2022年4月1日至2022年6月30日（包括首尾兩天）	2022年8月31日或以前
第七階段	2022年7月1日至2022年9月30日（包括首尾兩天）	2022年11月30日或以前
第八階段	2022年10月1日至2022年12月31日（包括首尾兩天）	2023年2月28日或以前

5. 合資格客戶如在各階段之回贈日後一個月內仍未收妥現金回贈，須通知本行；否則，現金回贈將不會存入，本行亦恕不承擔有關責任，也不會作任何賠償。
6. 於各階段之回贈日前，合資格客戶必須每月於到期繳款日繳付最少該月月結單上之最低還款額，方可享有該階段之現金回贈。
7. 於各階段之回贈日前合資格客戶之貸款卡戶口必須仍然有效及信用狀況良好，方可享該階段之現金回贈。
8. 若客戶於各階段之回贈日前曾經有任何逾期還款或不良信貸記錄，本行保留取消該階段之現金回贈決定權。
9. 本行保留更改或終止所有現金回贈及修訂此條款及細則之權利。如有任何爭議，本行將保留最終決定權。
10. 此條款及細則之中英文版本如有歧異，概以英文版本為準。